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Vragen van de raad inzake rotonde op de Diepenhorstlaan.

Op 11-3-2019 heeft de fractie van RijswijksBelang schriftelijke vragen 
gesteld mbt  “opvallend” veel ongelukken op de kruising Verrijn 
Stuartlaan/ Diepenhorstlaan.
In uw beantwoording geeft u aan dat in juni 2017  de 
voorrangssituatie op het kruispunt gewijzigd is door middel van 
aanpassing van de belijning, dit geen verbetering heeft opgeleverd.
Het streven was om eind 2019  het werk aan te besteden en te 
starten begin 2020 met de uitvoering van een rotonde.
Lovende woorden van de wethouder in diverse media om het plan 
naar voren te halen aangezien wekelijks zware ongelukken gebeurde.
Al die woorden zijn voor niets geweest, maar dat ter zijde.
Toen zou er weer een onderzoek naar het netwerk/ bekabeling 
uitgevoerd moeten worden en daarmee weer een uitstel van 6 
maanden.
Het is nu 12 mei 2020, kunnen wij ervan uitgaan dat u volgens 
afspraak juni 2020 eindelijk gaat starten met het aanpakken van de 
horror kruising ? ( eind 2019, begin 2020 toegezegd, 6 maanden 
onderzoek netwerk = juni 2020 starten toch ?
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